	公司統一編號：
	22413048

	公司名稱(中文)：
	昶組企業有限公司

	公司名稱(英文)：
	EVER BUILD-UP INDUSTRIES LTD.

	公司地址(中文)：
	台灣省台中縣霧峰鄉四德路647號

	公司地址(英文)：
	NO. 645-1, Su-Te Road, WuFeng Hsiang, Taichung Hsien, Taiwan 413 ROC

	公司電話：
	886-4-23332706

	公司傳真：
	886-4-23338258

	公司網址：
	Http://www.everbp.com.tw

	公司Email：
	everbp@ms31.hinet.net

	公司簡介(中文):
公司簡介字數限150字以內，介紹公司歷史、產品延革及相關資訊，以方便買主了解公司的文字。

昶組企業有限公司創立於1982年，從早期從事管材加工，供應國內建築五金市場，到自行設計研究管材加工機台，多年以來透過技術改良，發展出更純熟精良的加工機械，諸如
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各式裝飾管研磨機台[image: image5.png]


其他各式管材專用機台

並藉由上述各種機台衍生出相關產品

[image: image6.png]


各式裝飾金屬管[image: image7.png]


鋁製滑雪桿，杖，登山杖等運動器材[image: image8.png]


電線桿，旗桿(一次成型)

行銷全球，本公司取得ISO9001:2008品質認證。並以優異的品質，獲得客戶與市場的好評

於1990年11月，藉由昶組之技術，投資成立和儀國際股份有限公司，進行鐵、鋁罐鍛抽成型，生產消防鋼瓶，並開始生產CO2氣瓶、氧氣瓶等。近年因能源議題，並開始投入CNG天然氣瓶生產機械之製作。


Swaging machine, Tapering machine, Twisting machine, other various special pipe machines

And related products are derived from the above various machines.

Various decorative metal tubes, aluminum ski poles, poles, hiking poles and other sports equipment, telephone poles, flagpoles (one-time molding)

Marketing around the world, we has obtained ISO9001:2008 quality certification in year 2009 and with excellent quality, we have won praise from customers and the market.

In November 1990, with the help of EVERBP's technology, second factory was invested and established to perform forging and forming of iron and aluminum cans, produce fire-fighting cylinders/extinguisher, and began to produce CO2 cylinders, oxygen cylinders, fire-frighting vehicle, extinguisher ball etc.
